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Tuż przed kolejnym spotkaniem w turnieju Guiness International

Champions Cup, pałeczkę na konferencji prasowej przejął James Pallotta.

Odpowiadał na pytania odnośnie przyszłego sezonu, mercato i tournee po

Stanach Zjednoczonych.

O wyjeździe do USA:

- Amerykańskie tournee jest ważne dla marki, ale przede wszystkim dla

przygotowania naszych zawodników oraz ich zgrania. Gramy tu z wielkimi klubami,

jak Real Madryt, który wygrał Ligę Mistrzów. To mecz towarzyski, ale każdy chce go

wygrać.

O przyszłym sezonie:

- Celem każdego sezonu jest zdobyć Scudetto, grać w Lidze Mistrzów i również, bo

czemu nie, ją wygrać.

- Juve było świetnie przygotowane w poprzednim sezonie. Byliśmy wspaniałymi

rywalami. W tym sezonie wzmocniliśmy nasz skład.

O stadionie:

- Projekt naszego stadionu jest nie tylko dla Romy, ale i całych Włoch. Bardzo blisko

współpracujemy z władzami.

- Włosi chcą tej inwestycji, ponieważ to ważne dla miejsc pracy. Stworzymy ich 3

tysiące.

O wyborach prezydenta FIGC:

- Nasze stanowisko w wyborach prezydenta FIGC jest jasne. Uważamy, że

komentarze Tavecchio są żenujące.

- Tavecchio nie reprezentuje Włoch i Romy. Jestem zaskoczony, że są kluby, które
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wciąż go wspierają.

O Benatii:

- Benatia nigdy nie był na sprzedaż. Jest naszym zawodnikiem i ważnym elementem

drużyny oraz przyszłego sezonu.

- "Nigdy nie mów nigdy w piłce nożnej". To powiedzenie, nie jest naszym zamiarem

pozbywanie się najlepszych zawodników.

Padło także pytanie o wyrównywanie bilansu:

- Nie mamy potrzeby sprzedawania zawodników.
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